


「八樓平台」 X 「藝意啟航」

8/F Platform X Arts Voyager
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香港舞蹈團實驗舞蹈劇場品牌「八樓平台」，旨在提供一個能包容創作、表演、教育及示範的舞台。

新約舞流自2015年開始發展青年舞蹈教育計劃「藝意啟航」年度課程，課程為期三年，著重培育舞蹈

技巧及創意。

新 約 舞 流 與 香 港 舞 蹈 團 將 攜 手 呈 獻 舞 蹈 小 品 集《迴 光》，邀 請 第 三 屆「藝 意 啟 航」的 六 位 畢 業 生 曾 懷 恩、

鄭 舒 文、鄭 漪 琪、成 栩 萾、孫 泳 詩 及 黃 珮 妍，於「八 樓 平 台」發 表 個 人 短 篇 作 品，延 伸 上 年 度 萌 生 的 創 作

概念，並由香港舞蹈團藝術總監楊雲濤、新約舞流藝術總監周佩韻及副藝術總監陳曉玲、節目藝術總監

梁芷茵聯同兩位香港舞蹈團專業舞者李俊軒、吳宛汶親自指導，深化及提升作品的質素和意涵。

Founded by Hong Kong Dance Company (HKDC), “8/F Platform” is a dance laboratory that embraces 

choreography, performance, education, demonstration and multi-disciplinary collaboration. 

Passoverdance runs Arts Voyager, a 3-year dance education programme which launched in 2015, 

aiming to nurture talented choreographers by providing progressive training focusing on choreography 

and techniques.

A collaboration between Passoverdance and HKDC had emerged from this fruitful artistic relationship 

between both organizations on the idea of nurturing creative minds and skills. This year's show, 

Shimmer, will see six young talents, Vivian Chang, Katrina Chiang, Imelda Cheng, Cherry Shing, 

Sun Wing-sze and Olivia Wong, presenting their own contemporary dance choreographies based on their 

creative ideas and concepts developed last year, under the guidance of Artistic Director of HKDC 

Yang Yuntao, Artistic Director and Associate Artistic Director of Passoverdance Pewan Chow and 

Gabbie Chan and Programme Director Cherry Leung. Professional dancers from HKDC, Lee Chun-hin 

and Ng Yuen-man will also be joining them to take the choreographers’ individual works to new heights.

上環文娛中心八樓香港舞蹈團「八樓平台」
“8/F PLATFORM” Hong Kong Dance Company, 8/F Sheung Wan Civic Centre

19.5.2023
20.5.2023
21.5.2023

8pm^

3pm^ & 8pm
3pm^ & 8pm

$180* 不設劃位 Free Seating 

查詢  Enquiry 

5407 6047 (節目‒新約舞流 Programme - Passoverdance)

3103 1888 (票務‒香港舞蹈團 Ticketing – Hong Kong Dance Company)

購票
Ticketing

新約舞流
Passoverdance

創作團隊  Creative Team

節目藝術總監 Programme Artistic Director 

梁芷茵  
Cherry Leung

編舞  Choreographers 

曾懷恩    鄭舒文   鄭漪琪    成栩萾    孫泳詩    黃珮妍
Vivian Chang   Katrina Chiang   Imelda Cheng 
Cherry Shing   Sun Wing-sze   Olivia Wong

動作指導  Movement Coaches

李俊軒    吳宛汶
Lee Chun-hin   Ng Yuen-man

藝術顧問  Artistic Consultants

陳曉玲    周佩韻    楊雲濤
Gabbie Chan   Pewan Chow   Yang Yuntao

* 請留意購票網頁了解門票優惠
  Please refer to the ticketing website for ticket discount

^設演後藝人談
  With Meet-the-artist sessions


